

الشروط والأحكام

نسبة فائدة 5% سنويًا (2.70% ثابتة).

هذا العرض متاح لعلماء البنك التجاري الذين يقومون بتحويل رواتبهم إلى البنك، وينطبق على قروض السيارات المقدمة لتمويل السيارات الجديدة أو المستعملة.

يسري هذا العرض من 25 فبراير 2026 وحتى 31 مايو 2026.

يحصل جميع العملاء الذين يحصلون على قرض سيارة خلال فترة الحملة على قسيمة "Titanium". إذا كانت قيمة السيارة الممولة تتجاوز 200,000 ريال قطري، سيحصل العميل على قسيمة خصم بنسبة 35% على تغليف كامل للسيارة باستخدام PPF (بقيمة 12,500 ريال قطري) بالإضافة إلى باقة مجانية إضافية بقيمة 7,800 ريال قطري. أما إذا كانت قيمة السيارة تصل إلى 200,000 ريال قطري أو أقل، فسيحصل العميل على قسيمة تشمل خصم 50% على طلاء النانو سيراميك بالإضافة إلى تلميع خارجي مجاني للسيارة (بقيمة 800 ريال قطري) لاستخدامها لدى مركز Titanium، وذلك حسب الشروط والأحكام الخاصة بهم.

جميع العملاء الذين يحصلون على قرض سيارة خلال فترة الحملة سيحصلون أيضًا على عرض من وقود يتضمن خصم 30% على خدمات غسيل السيارات لمدة سنة واحدة. العرض يشمل غسلة مخفضة واحدة في الأسبوع في محطات وقود المختارة فقط.

يمكن للعملاء الاستفادة من فترة سماح تصل إلى 3 أشهر (تُحتسب ضمن مدة القرض) وذلك على السيارات الجديدة فقط.

الحد الأدنى للدفعة المقدمة هو 0% للمواطنين القطريين و20% للمقيمين.

الحد الأقصى لمدة السداد يصل إلى 72 شهرًا للقطريين و48 شهرًا للمقيمين.

تُطبق جميع الشروط والأحكام الخاصة بالبنك التجاري كما هي منشورة على الموقع الإلكتروني للبنك: www.cbq.qa

إخلاء مسؤولية الطرف الثالث: لا يقدم البنك التجاري أي ضمانات أو تعهدات، صريحة أو ضمنية، بخصوص الخدمات المقدمة من قبل مزودي الخدمة الخارجيين ضمن هذه الحملة، ولا يتحمل أي مسؤولية عن أي خسائر أو أضرار ناتجة عن استخدام تلك الخدمات.

الموافقة الائتمانية النهائية: جميع القروض خاضعة للسياسات والإجراءات الداخلية للموافقة الائتمانية لدى البنك التجاري.

Terms & Conditions

1 Interest Rate of 5% p.a. (2.70% Flat).

This offer is available to Commercial Bank salary transfer customers and is applicable to vehicle loans granted to finance new or used vehicles.

This offer is valid from 25 February 2026 to 31 May 2026.

2 All customers obtaining a vehicle loan during the campaign period will receive one Titanium voucher. If the vehicle being financed is worth over QAR 200,000, they will receive a voucher for a 35% saving on full PPF (valued at QAR 12,500) with an additional free package worth QAR 7,800. If the car's value is up to QAR 200,000, they will receive a voucher for 50% Nano Ceramic Coating plus free exterior car detailing (valued at QAR 800) to be used at Titanium, subject to their terms and conditions.

3 All customers obtaining a vehicle loan during the campaign period will also receive a Woqod offer of 30% savings on car wash services for 1 year. The offer is valid for one discounted wash per week at selected Woqod stations only.

4 Customers will be able to benefit from a grace period of up to 3 months (which will be counted as part of the loan term) on new cars only.

5 The minimum down payment is 0% for Qataris and 20% for expatriates.

6 Maximum repayment tenors of up to 72 months for Qataris and 48 months for expatriates.

7 All the Commercial Bank terms and conditions set on the Bank's website www.cbq.qa apply.

8 Third Party Disclaimer: The Commercial Bank makes no warranties or representations, express or implied with respect to services provided by third-party vendors under this campaign and shall not be liable for any loss or damages arising from the use of such services.

9 Final Credit Approval: All loans are subject to the Commercial Bank's internal credit approval policies and procedures.